
PLEASE READ THIS BEFORE YOU BEGIN SPC INSTALLATION  

1.  A smooth and level EXISTING FLOOR is a must! (Not smooth and level? Do self leveling)  

 2. Proper moisture testing is a must! (Places such as kitchen, NOT Recommended)  

3. Proper expansion gaps around all permanent structures like wall and cabinet is a must!  

4. Molding, trim, transition, and finish pieces must not prevent the floor from floating.  

5. Acclimation is normally not necessary but may be required in extreme circumstances.  

____________________________________________________________________________ 

1. Always check flooring planks for defects such as clip chips and color variations under 

good light conditions. Check that grooves are free of deris.  

2. Use planks from multiple boxes during installation to ensure random pattern variation. 

3.  The flooring should be MUST stored and installed in a climate controlled area with an 

average temperature of 55-95⁰ F (13-35⁰C).  

4. This product is a floating floor and should NOT be *secured to the floor. Do not install 

fixed objects, such as cabinets, on top of the flooring unless it is fully adhered and do 

not fasten trim/molding/transition pieces directly to the floor. 

 
Warning: This product should not be installed over carpet.  SPC must be install on solid 

surfaces.  

  

This product is waterproof but is not a moisture barrier. The product can withstand topical water 

and water penetration for up to 16 hours without being damaged. However, water leaking over or 

around the outer edges of the flooring can damage a wood subfloor and breed mold/mildew 

growth on subfloor and walls. This is not considered a defect in the flooring. 

 

 



SILA BACA INI SEBELUM ANDA MULAKAN PEMASANGAN SPC 

1. LANTAI sebelum pasang MESTI rata ! (Tak rata ? Buat Self Levelling)  
 
2. Ujian kelembapan yang betul adalah satu kemestian! (Tempat kelembapan yang tinggi 
seperti dapur, TIDAK SESUAI)  
 
3. Pengembangan (Expansion Gap) yang betul di sekeliling semua struktur kekal seperti dinding, 
kabinet adalah satu kemestian! 
 
4.  Pangkas, peralihan dan kemasan (etc: ending pintu) tidak boleh menghalang lantai daripada 
terapung. 
 
5. Aklimasi biasanya tidak diperlukan tetapi mungkin diperlukan dalam cuaca/ keadaan yang 
melampau. 
_____________________________________________________________________________ 
 

1. Sentiasa periksa papan lantai untuk sebarang kerosakan seperti klip pecah dan variasi 
warna dalam keadaan cahaya yang baik. Periksa bahawa alur bebas daripada serpihan. 

2. Gunakan papan daripada beberapa kotak semasa pemasangan untuk memastikan 
variasi corak spc.  

3. Lantai MESTI disimpan dan dipasang di kawasan terkawal iklim dengan suhu purata 55-
95⁰ F (13-35⁰C). 

4. Produk ini adalah lantai sistem terapung dan TIDAK boleh *diikat pada lantai. Jangan 
pasang objek tetap, seperti kabinet, di atas lantai melainkan jika ia melekat sepenuhnya 
dan jangan pasangkan kepingan trim/acuan/peralihan terus ke lantai. 
 
Amaran: Produk ini tidak boleh dipasang di atas permaidani.  
 
Produk ini kalis air tetapi bukan penghalang kelembapan. Produk ini boleh menahan air 
topikal dan penembusan air sehingga 16 jam tanpa rosak. Walau bagaimanapun, air 
yang bocor di atas atau di sekeliling tepi luar lantai boleh merosakkan subfloor kayu dan 
membiak pertumbuhan acuan/kulat pada subfloor dan dinding. Ini tidak dianggap 
sebagai kecacatan pada lantai. 

 

 



请在开始安装 SPC 之前阅读此内容 

1.安装前地板必须平整！ （高低不平？做自流平） 

 2. 必须进行适当的湿度测试！ （厨房等湿度大的地方不适合） 

3. 墙壁、橱柜等所有永久性结构周围必须有适当的膨胀间隙！ 

4. 修剪、过渡和修整（等：门饰）不得阻止地板浮动。 

5. 通常不需要适应环境，但在极端天气/条件下可能需要。 

______________________________________________________________________________ 

1. 始终在良好的光线条件下检查地板是否有任何损坏，例如夹子断裂和颜色变化。检查凹

槽是否没有碎屑。 

2. 组装时使用多个箱子的板子以确保 spc 图案的颜色。 

3. 地板必须存放和安装在平均温度为 55-95⁰ F (13-35⁰C) 的气候控制区域。 

4. 本产品为浮动系统地板，不能*固定在地板上。不要在地板上安装固定物体，例如橱柜，

除非它们已完全连接，并且不要将装饰件/嵌条/过渡件直接安装到地板上。 

警告：本产品不应安装在地毯上。 在地毯上安装将使保修失效。 

 

本产品防水但不是防潮层。 该产品可承受局部水和水渗透长达 16 小时而不会损坏。 

但是，地板外边缘或周围漏水会损坏木质底层地板，并在底层地板和墙壁上滋生霉

菌/霉菌。 这不被视为地板缺陷。 

 

 




